
 

Protokoll fört vid SMC-Värmlands styrelsemöte 20221010 Nr 8 på 

Tullholmsgatan 1 i Karlstad 
 

§1 Mötets öppnande 

 Ordf. Jan Westergren hälsade styrelsen välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Närvarande 

Jan Westergren, P-T Lindberg, Jörgen Holmlund, Lennart Eriksson, Johan Holmstrand, 

Dennis Dahlman, Tommy Jensen och Per Sjöberg 

 

§3 Anmält förhinder 

 Alexander Lundqvist och Peter Chakraborty    

 

§4 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

 

§5 Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§6 Rapporter 

 Grussafari genomfördes 16–18/9 i Fattigskogen med 24 deltagare. 

Grussafari ”läggs på is” under 2023, eftersom det uppstår konflikter med ex.vis 

vägföreningar. Detta beror delvis på att många kör sönder vägar och kör utan 

hänsyn.  

KNIX genomfördes 10/9 vid VTC. Positivt under säsongen har varit att många ”nya” 

deltagare har varit med, och intresset för kurserna verkar vara fortsatt stort. 

  

§7 Ekonomi  

 Genomgång av räkenskaperna som kassören mejlat.  

 Funderingar ang. kostnader för Instruktörsutbildning kom fram.  

 Även kostnader för Styrelsens arbete kommenterades och kräver genomgång. 

 

 Budgetmöte inkl. kassör skall genomföras i början av 2023. Datum bestäms senare.  

Arbetet skall definiera kostnaderna inom respektive gren (KNIX, Grus och 

kompetensutveckling), så styrelsen får bättre insikt om ex.vis vad det kostar att 

utbilda instruktörer. 

  

Frågan om hur ”aspiranter” skall ersättas under utbildning diskuterades. Det finns 

ingen rikstäckande policy för detta, så MCT kontaktar andra distrikt för information 

om hur de sköter detta. 

 

§8  Mc Folket 



 Manusstopp 10/10. Utgivning av nummer 1/23 vecka 46   

 Manusstopp 28/11. Utgivning av nummer 2/23 vecka 4. 

 

§9 Kursverksamheter 

Plan för utbildning av aspiranter skall tas fram tillsammans med aspiranterna. 

Utbildning av ”Inskrivare” planeras 2023 för att instruktörerna skall kunna fokusera 

på kursen/utbildningen. 

 

Planer på att anordna Allaktivitetsdag på VTC där hela anläggningen kan användas 

diskuterades. Planeringen fortsätter. 

  

§10 Aktiviteter 

Frågeformulär på ”webben” för instruktörer o aspiranter ang. deltagande 2023 skall 

färdigställas, så planeringen av kurser kan bli enklare. 

 MCT o webbmaster är ansvariga. 

 

 Verksamhetsplan för 2023 skall diskuteras på nästa möte. 

  

§11 Hemsidan 

 Inga frågor togs upp. 

  

 §12 Övriga frågor 

Bristen på instruktörer vid kurserna gör att aspiranter får ta för stort ansvar innan 

de är examinerade. Instruktörer bör/skall anmäla sej för kurserna i god tid före 

eventet, för att planeringen skall bli enklare. 

Frågan om hur många aspiranter som skall utbildas årligen för att behålla 

kompetensen diskuterades.  

 

  

§13 Nästa möte 

 15/11 kl. 18.30 på Tullhusgatan i Karlstad  

  

 

§14 Mötets avslutande 

 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

  

 

 

 

 

 

Jan Westergren,    Per Sjöberg,  
       

Ordförande    Sekreterare 


